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      ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obs.alfatar@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ №14 

от 28.11.2024 г. 

 

Днес, 28.11.2024 г. от 09:30 часа в залата на Общински съвет - Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общински съвет - Алфатар. 

 

На заседанието присъстваха 11 общински съветници: Елис Талят - Мустафа,  Живка 

Великова, Ивелина Вълева, Тижен Юсмен, Ганка Недялкова, Петранка Славова, Иван 

Иванов, Ивайло Михайловски, Силвия Гроздева, Калоян Янков, Цветанка Стоянова.  

Няма отсъстващи. 
 

Г-жа Елис Талят - Мустафа – На основание чл.27, ал.2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, налице е необходимият кворум и 

Общински съвет може да взема законни решения. На основание чл.28, ал.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, заседанието е „открито” и се 

излъчва в реално време в интернет, чрез интернет страницата на Община Алфатар. 

Откривам заседанието на Общински съвет – Алфатар. 

 

На основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА и покана №13 от 21.11.2024 г. е свикано 

днешното  заседание на Общински съвет – Алфатар. 

 

Елис Талят - Мустафа –  На основание чл.27, ал.1а  от ЗМСМА проект на дневния ред 

за днешното заседание и материалите за него са публикувани на интернет страницата 

на Община Алфатар. Колеги, имате материали и проект на дневния ред за днешното 

заседание, които са Ви предоставени на ел. поща и на хартия. Имаме две допълнителни 

докладни записки, които са Ви изпратени своевременно на хартия. Разгледани са на 

заседание на постоянни комисии в присъствието на ръководството на общинска 

администрация. Трябва да решите дали да бъдат включени и под каква точка в  дневния 

ред: 

 

– Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г. ( Вх.№196/22.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

– Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от „Водоснабдяване и канализация” 

ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с Асоциацията по водоснабдяване и 

канализация на обособена територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация” 

ООД – Силистра (АВиК). ( Вх.№197/25.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

Предложените допълнителни докладни записки да се допълнят към дневния ред, 

както следва:  

Т.6. Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г. ( Вх.№196/22.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

Т.7. Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от „Водоснабдяване и 

канализация” ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с Асоциацията по 
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водоснабдяване и канализация на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра (АВиК). ( Вх.№197/25.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

Процедура за гласуване:  

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Общински съвет взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 122 

    Приема предложените допълнителни докладни записки да се допълнят към 

дневния ред, както следва:  

 

Т.6. Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г. ( Вх.№196/22.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

Т.7. Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от „Водоснабдяване и 

канализация” ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с Асоциацията по 

водоснабдяване и канализация на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра (АВиК). ( Вх.№197/25.11.2024 г. ) 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

 

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. План за работа на Общински съвет – Алфатар за тримесечието на октомври – 

ноември – декември на 2024 г. 

Докладва: Председател на ОбС – Алфатар 

 

2. Предоставяне на имот публична общинска собственост за безвъзмездно 

управление на ДГ „Щастливо детство”, по реда на чл.12, ал.3 от ЗОС. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

3. Предоставяне на земя и сгради – публична общинска собственост за 

безвъзмездно управление на Дом за стари хора, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2 по реда на 

чл.12, ал.3 от ЗОС. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

4. Закриване на социална услуга – Кризисен център /КЦ/ - Алфатар. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

5. Приемане на Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Алфатар за 2025 – 2026 г. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

6. Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна ефективност на 

Община Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г.  
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Докладва: Кмет на Община Алфатар 

 

7. Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от „Водоснабдяване и 

канализация” ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с Асоциацията 

по водоснабдяване и канализация на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра (АВиК).  

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

 

8. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Гласуване на дневен ред: 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Общински съвет взе следното: 
 

РЕШЕНИЕ №123 

ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1. План за работа на Общински съвет – Алфатар за тримесечието на октомври – 

ноември – декември на 2024 г. 

Докладва: Председател на ОбС – Алфатар 

 

2. Предоставяне на имот публична общинска собственост за безвъзмездно 

управление на ДГ „Щастливо детство”, по реда на чл.12, ал.3 от ЗОС. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

3. Предоставяне на земя и сгради – публична общинска собственост за 

безвъзмездно управление на Дом за стари хора, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2 по реда на 

чл.12, ал.3 от ЗОС. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

4. Закриване на социална услуга – Кризисен център /КЦ/ - Алфатар. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

5. Приемане на Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Алфатар за 2025 – 2026 г. 

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

6. Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна ефективност на 

Община Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г.  

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

 

7. Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от „Водоснабдяване и 

канализация” ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с Асоциацията 

по водоснабдяване и канализация на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра (АВиК).  

Докладва: Кмет на Община Алфатар 

 

8. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 
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Елис Талят-Мустафа - Колеги, да преминем към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: План за работа на Общински съвет – Алфатар за тримесечието на 

октомври – ноември – декември на 2024 г. 

 

Елис Талят-Мустафа - Давам думата за изказвания, предложения и становища. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

Ганка Недялкова - председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – „За”. 

              На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 64, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет - Алфатар, Общински съвет - Алфатар взе следното: 

 

РЕШЕНИЕ №124 

1. Приема План за работа на Общински съвет - Алфатар за тримесечието октомври 

– ноември – декември на 2024 г. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ВТОРА: Предоставяне на имот публична общинска собственост за 

безвъзмездно управление на ДГ „Щастливо детство”, по реда на чл.12, ал.3 от ЗОС. 

 

Елис Талят-Мустафа - Колеги, давам думата за изказвания, предложения и 

становища. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

Ганка Недялкова - председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – „За”. 
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На основание чл.21, ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.1-3, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската собственост, във 

връзка с чл.14, ал.3 и чл.14а, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост на Община Алфатар, Общински 

съвет – Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ №125 

І. Да бъдат предоставени за безвъзмездно управление на Детска градина 

„Щастливо детство”, ЕИК 000560650, със седалище и адрес: гр. Алфатар, ул. 

„Йордан Петров” №1, представлявано от Магдалена Иванова - директор на ДГ 

„Щастливо детство”, следните имоти – публична общинска собственост: 

 1.Имот в гр.Алфатар: 

 - 3290 кв.м част от поземлен имот № 00415.501.958 по КККР на гр.Алфатар, 

целият с площ от 6580 кв.м, вид територия Урбанизирана, НТП За друг обществен 

обект, комплекс, с административен. адрес: ул.Йордан Петров №1 и сграда, която 

попада в имота: 

- 1141,12 кв.м, част от сграда с идентификатор 00415.501.958.1 по КККР на 

гр. Алфатар със ЗП от 1196,00 кв.м, брой етажи 2, РЗП 2392,00 кв.м, с 

предназначение: Друг вид обществена сграда (за социални услуги и детска 

градина). 

За имота е съставен акт за публична общинска собственост №636 от 

29.11.2023г., вписан в Служба по вписванията гр.Силистра с Вх. рег.№6732/30.11.2021 

г., ДВР-6720, том ХVIII, Акт №73, дело №3883. 

2.Урегулиран поземлен имот п-л ХІІІ151, за училище, кв.2, по плана на 

с.Бистра, общ.Алфатар, с площ от 6050 кв.м, с административен адрес: с.Бистра, 

ул. Втора №26 и сграда, която попада в него: 

- масивна едноетажна сграда - Училище със ЗП от 435 кв.м. 

За имота е съставен акт за публична общинска собственост №53 от 23.04.2014г., 

вписан в Служба  по вписванията гр.Силистра с Вх. рег.№2102/ 24.04.2014 г., том VІ, 

Акт № 188. 

 

2. Управлението на имотите – публична общинска собственост включва правото 

на юридическите звена на бюджетна издръжка или на техните териториални структури  

да ги владеят от името на общината за своя сметка и на своя отговорност. 

 

3. Безвъзмездното управление е със срок 10 (десет) години и се предоставя с 

цел: осъществяване на образователна и възпитателна дейност. 

 

4. Възлага на кмета на община Алфатар дейности по изпълнение на решението – 

да издаде заповед и да сключи договор за предоставяне за безвъзмездно управление на 

имота. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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ТОЧКА ТРЕТА: Предоставяне на земя и сгради – публична общинска собственост за 

безвъзмездно управление на Дом за стари хора, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2 по реда на чл.12, 

ал.3 от ЗОС. 

 

Елис Талят-Мустафа - Колеги, давам думата за изказвания, предложения и 

становища. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Ганка Недялкова - председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – „За”. 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8, ал.1 и ал.2, чл.12, ал. 3-4 от Закона за общинската 

собственост, чл.14, ал.3 и чл.15, ал.1 от Наредба за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост на Община Алфатар, Общински 

съвет – Алфатар взе следното: 

 

РЕШЕНИЕ №126 

1. Да бъдат предоставени за безвъзмездно управление на Дом за стари хора, 

ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2, ЕИК 0005653590079, със седалище и адрес на управление: гр. 

Алфатар, ул. „Йордан Петров” №1, представлявани от Юлия Марчева Узунска-

Фернандез - директор на Дом за стари хора, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2, поземлен имот и сгради 

– публична общинска собственост, както следва: 

 - 3290 кв.м част от поземлен имот № 00415.501.958 по КККР на гр.Алфатар, 

целият с площ от 6580 кв.м, вид територия Урбанизирана, НТП За друг обществен 

обект, комплекс, с административен. адрес: ул.Йордан Петров №1 и сгради които 

попадат върху имота: 

- 1250,88 кв.м, част от сграда с идентификатор 00415.501.958.1, със ЗП от  

1196 кв.м, брой етажи: 2, РЗП 2392,00 кв.м, с предназначение: Друг вид обществена 

сграда (за социални услуги и детска градина); 

- сграда с идентификатор 00415.501.958.2 със ЗП от 18 кв.м, брой етажи: 1, с 

предназначение: Хангар, депо, гараж; 

- сграда с идентификатор 00415.501.958.3 със ЗП от 10 кв.м., брой етажи: 1, с 

предназначение: Сграда за битови услуги; 

- сграда с идентификатор с №00415.501.958.4 със ЗП от 32 кв.м, брой етажи: 

1, с предназначение: Друг вид обществена сграда. 

За имота е съставен акт за публична общинска собственост №636 от 29.11.2023 

г. вписан в служба по вписванията гр.Силистра с Вх. рег.№6732/30.11.2021 г., ДВР-

6720, Акт №73, том ХVIII, дело №3883. 
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2. Управлението на имотите – публична общинска собственост включва правото 

на юридическите звена на бюджетна издръжка или на техните териториални структури  

да ги владеят от името на общината за своя сметка и на своя отговорност (съгл. чл.15, 

ал.5 от НРПУРИВОС).  

3. Безвъзмездното управление е със срок 10 (десет) години и се предоставя с 

цел: предоставяне на социални услуги на възрастни хора. 

4. Възлага на кмета на община Алфатар дейности по изпълнение на решението – 

да издаде заповед и да сключи договор за предоставяне за безвъзмездно управление на 

имота. 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 
 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Закриване на социална услуга – Кризисен център /КЦ/ - Алфатар. 

 

Елис Талят-Мустафа - Колеги, давам думата за изказвания, предложения и 

становища. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Ивайло Михайловски – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на 

гражданите – „За”. 

 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

На основание чл.21, ал.1, т. 23 предложение първо, ал.2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.58, ал.1, т.2 от Закона за социалните 

услуги и чл.88, ал.3 от Правилника за прилагане на закона за социалните услуги, 

Общински съвет – Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ №127 

1. Закрива социална услуга – Кризисен център /КЦ/ - Алфатар, разкрита като 

делегирана от държавата дейност въз основа на Заповед № РД01-433/16.05.2008 

г. на изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане и с 

Решение № 216/25.10.2006 г. на Общински съвет на община Алфатар. 
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2. Възлага на Кмета на Община Алфатар да извърши всички последващи действия, 

по закриването на социална услуга – Кризисен център /КЦ/ - Алфатар, съобразно 

националното законодателство. 

 

 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ПЕТА: Приемане на Анализ на потребностите от подкрепа за личностно 

развитие на децата и учениците в Община Алфатар за 2025 – 2026 г. 

 

Елис Талят-Мустафа - Давам думата за изказвания, предложения и становища. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Ганка Недялкова - председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – „За”. 

Ивайло Михайловски – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на 

гражданите – „За”. 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, чл.196, ал.3 от Закон за 

предучилищното и училищното образование, Общински съвет – Алфатар взе следното: 

 

РЕШЕНИЕ №128 

1. Приема Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Алфатар за периода 2025-2026 година. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 11 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ШЕСТА: Приемане на отчет за изпълнение Програма за енергийна 

ефективност на Община Алфатар за периода 2020 – 2024 г., през 2024 г. 

 

Елис Талят-Мустафа - Давам думата за изказвания, предложения и становища. 
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Силвия Гроздева – Против съм, защото доста години се борихме да се случи това 

соларно осветление и мисля, че шест месеца са напълно достатъчни да се вземат мерки 

да се изгаси другото осветление. Аз виждам как се процедира в други общини. В деня, 

който се сложи соларно осветление и когато светне, предното осветление не 

функционира просто.  

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 

 

Ивайло Михайловски – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на 

гражданите – „За”. 

 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

На основание чл. 21, ал. 1, т.24 от ЗМСМА и чл.12, ал.5-ал.7 от Закона за 

енергийната ефективност, Общински съвет – Алфатар взе следното: 

 

РЕШЕНИЕ №129 

1. Приема Отчет за изпълнението на Програма за енергийна ефективност на 

Община Алфатар за периода 2020-2024 г, за 2024 г. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 9 „против” – 2   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков против 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева против 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 

ТОЧКА СЕДМА: Отчитане и приемане на инвестиции, извършени от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра за 2024 г., като част от договора с 

Асоциацията по водоснабдяване и канализация на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ООД – Силистра (АВиК). 

 

Елис Талят-Мустафа - Давам думата за изказвания, предложения и становища. 

Петранка Славова - председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, 

поземлена реформа и земеделие – „За”. 

Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси – „За”. 
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На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и в съответствие с указания дадени от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройство с изх. 

№91.00.87/13.10.2017 г., Общински съвет – Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ №130 

I. Приема и одобрява следните инвестиции, извършени в публичните 

активи на Община Алфатар от „Водоснабдяване и канализация“ ООД – Силистра през 

2024 г.  
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№ Местоположение 

на актива 

Участък от 

ОК до ОК 

Наименование на актива Инвентарен 

номер 

Техн. параметри на реконструкция/нов 

актив 

Обща 

стойност, лв 

Вид тръба Диаметър Дължина  

1.  с. Цар Асен Ул. „Седма“ Реконструкция на улична 

мрежа етернит ɸ125-1018, 

инв. № 012327, с. Цар Асен 

12327-1 РЕ 

РЕ 

ɸ110 

ɸ25 

 

374 

29 

15 931,95 

Общо ИП 2024 
Обща 

стойност 

15 931,95 
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I. Активите да преминат в управление на Асоциацията по ВиК, на обособена 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД – 

Силистра и да бъдат предадени за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на „Водоснабдяване и канализация“ ООД – Силистра. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0   „въздържали се” – 0 

Елис Талят - Мустафа за Петранка Славова за 

Ивелина Вълева за Тижен Юсмен за 

Живка Великова за Калоян Янков за 

Ганка Недялкова за Силвия Гроздева за 

Иван Иванов за Цветанка Стоянова за 

Ивайло Михайловски –   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ОСМА: Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Калоян Янков – Защо на редовно заседание няма представител на вносителите по 

докладните? 

Елис Талят – Мустафа – Не мога да отговоря, но ръководството на общинска 

администрация беше на заседание на постоянните комисии при разглеждане на 

докладните записки. 

 

Цветанка Стоянова – Това са редовните заседания, които влизат в протокола и е 

редно те да бъдат тук и да отговарят на становищата си и Вие като Председател на 

Общински съвет да им искате такова присъствие. Никъде такова нещо не се случва, 

като има докладна, а няма кой да даде пояснения. Това е официалното място, защото 

постоянните комисии са работещите постоянни комисии, а това е официалното 

заседание и те трябва да са тук и да присъстват.  

Елис Талят – Мустафа – Ще ги поканим официално за следващото заседание. 

 

Цветанка Стоянова – Аз зададох въпрос на постоянните комисии (септември) за 

отчет на разходите за Общински съвет, но явно това се оказа не достатъчно, за да 

получим такъв. Днес ще го внеса писмено при Вас. Очаквам на следващо заседание да 

ми бъде отговорено писмено. Предполагам, че не само аз искам да го зная, има 

запитване от граждани. Всички общини, хората си направиха отчетни събрания след 

едногодишен мандат, кметове, общински съвети. Ние отчет на дейността на Общински 

съвет нямаме. 

Елис Талят – Мустафа – Отчет на Бюджета за първото шестмесечие бе разгледан и 

приет на заседание на ОбС през месец септември. Отчет на Бюджета за изминалата 

година бе разгледан и приет на заседание на ОбС през месец септември. Отчет за 

дейността на Общински съвет бе разгледан и приет на заседание на ОбС през месец 

септември. Докладните заедно с приложенията са качени на сайта на Община Алфатар. 

 

Силвия Гроздева – Във връзка с откриването на Център за настаняване от семеен тип 

за пълнолетни лица с психични разстройства №4. В предходен мандат всички 

общински съветници бяха поканени на откриването на ЦНСТ в Попово. В поста 

виждам благодарности само към гости. Мисълта ми е, това не е ли благодарение на нас. 

Не се ли случва благодарение на нас всичко в общината? Къде е Общински съвет в 

цялата работа?  
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Ивелина Вълева – Председателя на Общински съвет беше поканен и беше на 

откриването. 

Живка Великова – Общинска администрация, ако не си напише проектите и не си ги 

защити, ние какво ще гласуваме? Не е само благодарение на нас. Повечето работа е 

свършена от общинска администрация.  

 

Калоян Янков – Има запитвания от различни населени места в общината. Нашият 

Председател на Общински съвет към коя политическа партия е представител или е 

независим? 

Елис Талят – Мустафа – На заседание на Общински съвет сме, не сме на партийно 

събрание. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието приключи в 09:47 часа. 

 

                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 


